
 Protokół nr 51/13 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

w dniu 7.12.2013 r., godz. 10.00. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Piłat otworzył posiedzenie, stwierdzając na podstawie listy 

obecności wymagane quorum. Nieobecny na posiedzeniu radny Waldemar Witkowski i 

Andrzej Kościukiewicz. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku obrad. 

 

Porządek został odczytany oraz przyjęty bez zmian. Protokół stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku obrad. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 29.11.2013 r. i 

3.12.2013 r. 

4. Analiza przedłożonego projektu budżetu Gminy Międzyzdroje na 2014 rok i wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-2024. 

5. Wypracowanie opinii o projekcie budżetu celem przekazania jej do komisji RGiB. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy.  

8. Przedstawienie bieżącej korespondencji do Rady Miejskiej. 

9. Zakończenie posiedzenia . 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 

29.11.2013 r. i 3.12.2013 r. 

 

Protokół z dnia 29.11.2013 r. został odczytany i przyjęty z naniesionymi poprawkami, za 

przyjęciem ze zmianami głosowało 5 radnych. 

Z protokołem z dnia 3.12.2013 r. zapoznała się Komisja, nanosząc poprawki w treści, z 

przyjęciem z poprawkami głosowało 5 radnych. 

 

4. Analiza przedłożonego projektu budżetu Gminy Międzyzdroje na 2014 rok                   

i wieloletniej prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-2024. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani Jadwiga Bober, Dyrektor MDK w Międzyzdrojach, 

która wyjaśniła, że aby móc zrealizować zamierzone spotkania zaplanowane na przyszły rok 

trzeba pokusić się o sponsorów, gdyż nie wszystko da się sfinansować z przyznanych 

środków. Pani Bober przedstawiła radnym harmonogram spotkań w 2014 roku. 

 

Radna Dorota Sielewicz zapytała o to, czy można przeznaczyć środki z OPS z kasplowego na 

działalność kulturalną, tj. utworzenie teatru dla mieszkańców Gminy Międzyzdroje? 

Pani Bober wyjaśniła, że jest taka możliwość, ale najpierw trzeba stworzyć program, aby móc 

aplikować o środki.  

Zaproponowano, aby osoby zainteresowane stworzeniem takiego teatru spotkały się w celu 

opracowania potrzebnego programu. 

 

Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady Komisji. 

 



Komisja przy udziale Pani Joanny Ścigały zajęła się tematem tablic informacyjnych dot. 

atrakcji turystycznych.  

Pani Ścigała wyjaśniła, że do tej pory środki były zabezpieczone w Referacie Infrastruktury 

Technicznej i Inwestycji jako tablice, a mają być to kierunkowskazy. Należy pamiętać, że aby 

móc umieścić jakikolwiek znak, kierunkowskaz, czy tablice musi być to poprzedzone 

dokumentacją zmiany organizacji ruchu. To wiąże się z dodatkowymi kosztami, bo kiedy 

chce się umieścić znak na czyjejś działce trzeba pytać o pozwolenie właściciela.  

Na pytanie radnego Janusza Piłata, czy słusznym jest umieszczanie tablic i oznakowania jako 

zadanie i jakie mogą być tego koszty, Pani Ścigała wyjaśniła, że jedna tabliczka to kwota od 

100 do 200 zł.  

Pan Burmistrz dodał, że trzeba zrobić najpierw katalog miejsc, w których widzi się możliwość 

i chęć ustawienie tablic, a następnie można zająć się oszacowaniem kosztów. 

Pan Tadeusz Konopacki, Kierownik Referatu ITI potwierdził, że przy oznakowaniu potrzebna 

jest dokumentacja na zmianę organizacji ruchu.  

 

Komisja SKiS ponownie wróciła do tematu obsługi kąpieliska i wpisania tego jako zadanie 

wieloletnie. Za jego wprowadzeniem przemawia fakt pozyskania sprzętu w systemie 

ratalnym, co nie obciąży budżetu gminy, a poprawi obsługę ratowniczą w gminie.  

Reasumując Pani Różycka przedstawiła Komisji symulację wprowadzenia tego zadania jako 

zdanie wieloletnie. W dziale 630 rozdziale 63095 par. 4300 – zakup usług pozostałych są 

zapisane środki w kwocie 350 tys. zł. wyodrębni się dwie pozycje: 

- ratownicy / kąpielisko strzeżone – 340 tys. zł. 

- inne usługi związane z ratownictwem 10 tys. zł. 

A koszty finansowania na 4 lata przedstawiają się następująco: 

- 2014 r. – 340 tys. zł  

- 2015 r. – 340 tys. zł 

- 2016 r. – 340 tys. zł 

- 2017 r. - 340 tys. zł, 

 

Po wnikliwej analizie budżetu na 2014 rok Komisja jest zadowolona, że Burmistrz 

potraktował równo wszystkie podmioty. Budżet mimo trudności i braku 10 mln zł udało się 

spiąć i uporządkować. Komisja SKiS cieszy się z poczynionych oszczędności i zwiększenia 

środków na szkoły w formie termomodernizacji, która jest bardzo potrzebna. Dużo środków 

pochłania w gminie sport. Obiekty, które udało się wybudować prosperują prawidłowo, kluby 

sportowe mogą bezpłatnie korzystać z obiektu hali sportowej. 

 

5. Wypracowanie opinii o projekcie budżetu celem przekazania jej do komisji 

RGiB. 

 

Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych po przeanalizowaniu projektu budżetu na 

2014 rok pozytywnie zaopiniowała przedstawiony przez Burmistrza projekt wraz z 

następującymi wnioskami, które zostaną przedłożone Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu na posiedzeniu w dniu 11.12.2013 r. w treści: 

1) Komisja wnosi aby w dziale 851 rozdziale 85154 par. 4300 - zakup usług pozostałych 

zabezpieczyć kwotę 30 tys. zł z przeznaczeniem na prowadzenie Teatru dla 

mieszkańców Gminy Międzyzdroje, a w dziale 756 rozdziale 75618 par. 0480 

wprowadzić dochód z wpływu z opłat za zezwolenie na sprzedaż alkoholu, za 

wnioskiem głosowało 5 radnych. 

2) W dziale 630 rozdziale 63095 par. 4300 – zakup usług pozostałych są zapisane 

środki w kwocie 350 tys. zł. Należy wyodrębnić: 



- ratownicy / kąpielisko strzeżone – 340 tys. zł. 

- inne usługi związane z ratownictwem 10 tys. zł. 

Ponadto zadanie związane z prowadzeniem obsługi ratowniczej należy ująć w 

przedsięwzięciach jako zadanie wieloletnie jak niżej: 

- 2014 r. – 340 tys. zł  

- 2015 r. – 340 tys. zł 

- 2016 r. – 340 tys. zł 

- 2017 r. - 340 tys. zł, 

Co daje łączne nakłady finansowe w wysokości 1 360,000,00 zł. 

 

 

WNIOSKI POZAZADANIOWE: 

 

1) Komisja wnosi o przygotowanie kosztorysu inwestycyjnego remontu ul. Skarpowej i 

Wodnej wraz z dojściem do wody, za wnioskiem głosowało 5 radnych. 

2) Komisja wnosi o przygotowanie przez Referat Promocji i Współpracy z Zagranicą 

kosztorysu na zadanie dot. wykonania tablic informacyjnych lub drogowskazów pod 

kątem istniejącego katalogu atrakcji i miejsc turystycznych w Gminie Międzyzdroje, 

za wnioskiem głosowało 5 radnych.   

 

6. Zapytania i wolne wnioski. (nie zgłoszono) 

7. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy. (nie zgłoszono) 

8. Przedstawienie bieżącej korespondencji do Rady Miejskiej. (brak) 

9. Zakończenie posiedzenia . 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Janusz Piłat o godz. 13.45 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


